
Aynı yerde
olacak

BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ  YYönetim Kurulu Üyesi Umut
Güner, “Stadımız kesinlikle aynı yerde
olacak. Başka yerde yapılacağı konu-
sunda çeşitli dedikodular dönüyor. Ta-
raftarlarımız itibar etmesinler” dedi. 

Yeni stat
proje-
siyle il-
gili her

şey planladığımız
gibi rayında gidi-
yor. Projemizi,
izin prosedürü,
yapım süreci ve
finansman olarak
üç aşamada yürü-
tüyoruz. Üçü de
eş değerli olarak

devam ediyor.
İzinler konusun-
dan ise bahset-
meyi çok istemi-
yoruz ve bu yüz-
den de taraftarı-
mızdan biraz da-
ha sabır bekliyo-
ruz. Çünkü izin
prosedürleri bit-
meden ayrıntılı
açıklama yapma-
nın çok doğru

olacağını düşün-
müyoruz. Yeni
stadımız kesinlik-
le aynı yerde ola-
cak. Başka yerde
yapılacağı konu-
sunda çeşitli de-
dikodular dönü-
yor ama taraftar-
larımız bu söy-
lemlere itibar et-
mesinler. BJK
İnönü Stadı’nın

bulunduğu alan,
bütün planlarda
spor alanı olarak
gözüküyor. Söz-
leşmelerde Beşik-
taş’ın burada ihti-
fa hakkı var.
Kimsenin hukuk-
sal olarak bunun
aksini yapmaya
hakkı yok. Bun-
lar, sadece hayal
ürünü.”
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“Her şey çok iyi gidiyor”

Beşiktaş'ın
başarılı fut-
bolcusu
Oğuzhan

Özyakup, “Beşiktaş’ı
tercih ettim. Bu ter-
cihimden dolayı da
çok mutluyum. Her
şey şu anda çok iyi
gidiyor. Hırçın bir
futbolcu değilim” di-
ye konuştu. Beşik-
taş’ın bu sezon genç-
lere şans vereceğini
biliyordum. Artık oy-
namak istediğim için
de Beşiktaş’ı tercih
ettim. Bu tercihim-

den dolayı da çok
mutluyum. Her şey
şu anda çok iyi gidi-
yor. Hırçın bir fut-
bolcu değilim. Hatta
Arsenal’de arkadaş-
larım ‘Hep teknik
oynuyorsun, hiç faul
yapmıyorsun’ diyerek
dalga geçerlerdi.
Ama burada çok ko-

lay kartlar yedim.
Hatalar yaptım...
Fernandes’le aramız-
daki iletişim çok iyi.
Örneğin idmanda bir
pozisyondan sonra
‘Şunu şöyle yapsay-
dın daha iyi olurdu’
gibi tavsilerde bulu-
nuyor. Aynı şekilde
maçlarda kendisini

uyarmamıza da izin
veriyor. Çok alçak-
gönüllü biri. Tanıma-
yan insanlar gelip so-
ruyorlar soğuk olup
olmadığını. Ama sa-
dece dışardan öyle
görünüyor”dedi.
Özyakup yeni sezon-
da daha başarılı
olmak istiyor.

BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ’’IINN  başarılı futbolcusu Oğuzhan Özyakup,
“Beşiktaş’ı tercih ettim. Bu tercihimden dolayı da çok
mutluyum. Her şey şu anda çok iyi gidiyor. Hırçın bir
futbolcu değilim” diye konuştu.



Quaresma 
La Liga’ya mı gidiyor?
Beşiktaş ile

yolları ay-
rılan Por-
tekizli fut-

bolcu Ricardo Qu-
aresma'nın La Liga
yolunda olduğu
öne sürüldü. Fikret
Orman yönetimi ve
Samet Aybaba ta-
rafından takımda
istenilmeyen ve
ekiple yolları ayrı-
lan Portekizli yıldız
Ricardo Quaresma

için oyuncunun me-
najeri Jorge Men-
des mesaiye başla-
dı. İsmi son günler-
de Galatasaray ve
Atletico Madrid ile
de anılan yıldız fut-
bolcu ile ilgili Por-
tekiz basınında yer
alan haberlerde
oyuncunun menaje-
ri Jorge Mendes'in
Quaresma'yı İspan-
yol ekiplerinden
Valencia'ya önerdi-

ği belirtilirken, Va-
lencia kulübü Men-
des tarafından yapı-
lan öneriyi kabul
ettiği taktirde oyun-
cu için herhangi bir
bonservis bedeli
ödemeyecek. Ri-

cardo Quaresma
2004 yılında Porto
formasıyla Alman-
ya'da Valencia takı-
mına karşı UEFA
Süper Kupa'da mü-
cadele etmiş ve
Porto yenilmişti.

BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ’’TTAA  oynadığı zamanlarda da
oynamadığı zamanlarda da olay yara-
tan Quaresma La Liga'da mı forma gi-
yecek sorusunun cevabı aranıyor. Q7
La Liga yolunda ilerliyor gibi...



Razvan Rat geliyor!..
SSOOLL  beke takviye yapmak isteyen Beşiktaş, Razvan Rat'tan olumlu ha-
ber bekliyor... Siyah-beyazlılar Shakhtar Donetsk forması giyen Romen
oyuncu ile her konuda anlaştı. Tek sorun ise oyuncunun bonservisi.

Beşiktaş Fut-
bol Komitesi
Başkanı Ta-
mer Kıran

geçtiğimiz günlerde
31 yaşındaki oyuncuy-
la buluştu ve el sıkıştı.
Bu anlaşmaya göre
kontrat 2.5 yıllık ola-
cak. Sezonun kalan
bölümü için 400 bin
Euro garanti ücret

alacak olan Rat, ayrı-
ca oynadığı her maç
için de 15 bin Euro
kazanacak. Tecrübeli
oyuncuya sonraki 2
sezonda ise yıllık 1
milyon 250 bin Euro'-
dan toplamda 2.5 mil-
yon Euro ödeme ya-
pılacak. Transferin
önündeki tek engel
oyuncunun bonservi-

sini şu ana kadar ku-
lübünden alamaması.
Bu konuda kilidi çö-
zecek asıl isim ise
Shakhtar Donetsk'in
Romen çalıştırıcı
Mircea Lucescu. Be-
şiktaş'ı 100. yılında
şampiyon yapan 'Lu-
ce' Rat'ın gitmesine
izin vermiyor. Oyun-
cunun sözleşmesi Ha-

ziran 2013'te bitece-
ğinden Beşiktaş bon-
servis bedeli ödemek
istemiyor. Nitekim
Rat, Kıran ile yaptığı
görüşmede bu sorunu
kendisinin çözmeye
çalışacağını bildirdi ve
hem Lucescu'ya hem
de hem de kulüp yö-
netimine ayrılmak
için baskı yapıyor.



Fernandes
harekatı

YYAAŞŞAADDIIĞĞII  sakatlığından dolayı ikinci
yarıya yetiştirilmek istenen Fernan-
des'in tedavisi sürüyor. Kulüp doktor-
ları Fernandes'in ikinci yarıya yetiş-
mesi için seferber oldular.

Akhisar
Bele-
diye
ma-

çından sonra sa-
katlanan Fernan-
des'in, ikinci ya-
rının ilk haftası-
na yetiştirilmesi
için doktorlar
alarma geçti. Son
olarak 23 Kasım'-
daki Akhisar Be-

lediye mücadele-
sinde forma gi-
yen Portekizli
futbolcu, yaşadığı
sakatlıktan sonra
ligin ilk yarısında
4 lig maçını ve
kupada Ankara-
gücü ile Antal-
yaspor maçlarını
kaçırmıştı. Fer-
nandes, dizindeki
kıkırdakta yaşa-

dığı sorun nede-
niyle son olarak
ülkesine tedavi
olmaya gitti. Yıl-
dız futbolcu daha
sonra Türkiye'ye
dönerek tedavisi-
ne burada devam
edecek. Kulüp
doktorları, Ma-
nuel Fernandes'-
in kamp çalışma-
larının ön azın-

dan son bölümü-
ne yetişip ligde
ikinci yarının ilk
maçı olan Bü-
yükşehir Beledi-
ye sınavına kadar
hazır olması için
seferberlik ilan
etti. Samet Ayba-
ba'la da Manu'-
nun sağlık duru-
mu hakkında sık
sık bilgi veriliyor.



İnönü’nü Kasımpaşa'ya
taşınıyor

Beşiktaş, yıl-
lardır sü-
ren sorun
konusunda

sona geldi. Uzun yıl-
lardır yeniden yap-
mayı planladığı İnö-
nü Stadyumu için
Nisan'da çalışmalara
başlayacak. Beşiktaş
Yönetim Kurulu
Üyesi Levent Erdo-
ğan, "Nisan'da kaz-
mayı vurmayı planlı-

yoruz" dedi. Erdo-
ğan, “İnönü'nün ya-
pımının yaklaşık 1.5
yıl süreceğini ifade
eden Erdoğan, "Ni-
san ayında İnönü'yü
yeniden yapmak için
çalışmalara başlaya-
cağız.  İnönü'nü ya-
pımı planlamamıza
göre yaklaşık 1.5 yıl
sürecek" diye konuş-
tu. 1.5 yıl boyunca
Beşiktaş maçlarını

nerede oynayacak
sorusuna Levent Er-
doğan, "Türk Tele-
kom Arena ve Şük-
rü Saraçoğlu'nda
oynamak sağlıklık
görünmüyor. Talih-
siz durumlar yaşa-

nabilir. Zaten ku-
lüplerde çok sıcak
bakmıyor. Kasımpa-
şa Recep Tayyip
Erdoğan Stadyumu
en iyi seçenek ola-
rak görünüyor" diye
yanıtladı. 

BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ  Yönetim Kurulu Üyesi Levent Er-

doğan, "Nisan'da İnönü'nün yeniden yapı-

mına başlıyoruz. 1.5 sezon boyunca maç-

larımızı Kasımpaşa Recep Tayyip Erdoğan

Stadyumu'nda oynamak istiyoruz" dedi.


